

## Velo acciai srl

via San Lorenzo 42  
I-31020 San Zenone degli Ezzelini- Treviso  
Italien

Phone +39 (0)423 968966  
Fax +39 (0)423 968982  
info@veloacciai.com

www.velotechnologies.eu

**VLS**  
Technologies

### Filtration Systems for Food, Beverage and Chemical Industries

VELO ACCIAI is one of the leading Italian manufacturers of turn-key filtration systems for the food & beverage and the chemical industries.

The range of filtration equipment includes the famous Pressure Leaf filters with vertical and horizontal screens, Rotary Drum Vacuum filters (precoat, belt discharge and scraper blade type), Filter Presses (plates dimension up to 1500x1500mm) and a complete range of Membrane Filtration Systems such as MF, UF, NF and RO.

The Company has a strong experience in many food & beverage applications such as juices, beer, wines and spirits, sugar syrups and edible oils; the chemical industry is an important part of the business too as far as filtration of solvents, biodiesel, oils and paints is concerned.

The scope of services of VELO ACCIAI includes design, manufacturing, installation and commissioning of the filtration systems requested by the customer together with complete after sales service and maintenance of installed plants.

The Company is present in many countries worldwide; that allows Velo Acciai to be the perfect partner for any liquid filtration needs.

### Filtersysteme für die Food & Beverage Branche sowie die Chemische-Industrie

VELO ACCIAI ist einer der führenden italienischen Hersteller für Turn-Key Filtrationssysteme für die Food & Beverage Branche sowie für die chemische Industrie.

Das Spektrum des Filter-Equipments beinhaltet die bekannten Kieselgur Filter, mit vertikalen und horizontalen Sieben, Vakuum-Drehfilter (Anschwemmen, Bandausgabe und Abziehklinge), Filterpressen (Plattengrößen bis zu 1500x1500mm) und ein komplettes Spektrum von Membrane Filtrations Systemen wie MF, UF, NF und RO.

Die Firma hat eine große, langjährige Erfahrung in vielen Food & Beverage Applikationen wie Filtration von Säften, Bier, Wein und Spirituosen, Zuckersirup und Speiseöle; die chemische Industrie stellt einen bedeutenden Geschäftsbereich dar. Die Filtration von Lösungsmitteln, Biodiesel, Öle und Farben sind ebenfalls möglich.

Der Umfang der Service Leistungen von VELO ACCIAI beinhaltet Design, Herstellung, Installation und Inbetriebnahme der Filter-Systeme auf Anforderung der Kunden zusammen mit dem kompletten After Sales-Service, Wartung und Instandhaltung der installierten Anlagen. Die Firma ist in vielen Ländern weltweit vertreten, was Velo Acciai zum perfekten Partner für jegliche Filtrations-Anforderung von Flüssigkeiten macht.



#### Core competencies

- Filtration systems
- Membrane filtration technology
- Design and engineering of complete filtration plants
- Pressure and vacuum filters
- Customized filtration solutions

#### Kernkompetenzen

- Filtrations-Systeme
- Membrane Filtrations Technologie
- Design und Engineering von kompletten Filtrations Anlagen
- Druck- und Vakuumfilter
- Kundenspezifische Filtrationslösungen